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Overzicht van uitkomsten van de raadsvergadering  

maandag 8 & donderdag 11 juli 2024 
Voorzitter van de vergadering: G.F. (Frits) Naafs  

Griffier W. (Walter) Hooghiemstra 

Aanvang van de vergadering 19.30 uur  

 

Aanwezig waren de raadsleden J.J.M. (Jacco) Bartelds (VVD), P. (Paul) Blom (Partij voor de 

Dieren), E. (Evert) de Boer (VVD), M.F. (Marijn) Bouwmeester (OPEN), A.F. (Bram) Brinkman 

(BVHlokaal), J.P. (Koos) de Bruijn (OPEN), E.L. (Erik) van Buiten (D66), W.G.F. (Wim) Cassée 

(D66), N.A.M. (Nico) Daamen (BVHlokaal), C.M.A.W. (Clemens) Festen (OPEN), G. (Gijsbert) 

Doornenbal (SGP), G. (Gera) Hensbergen (BVHlokaal), J.W.G. (Han) Guillaume (VVD), T.F. 

(Frits) Jansen (SGP), W.J.V. (Werner) van Katwijk (CDA), J.W. (Jolande) Kors (Partij voor de 

Dieren), P.P. (Peter) Kranenburg (CDA), R.M. (Ridge) de Lange (BVHlokaal), N. (Nicole) 

Lolkema (D66), C.J. (Kees) Notenboom (BVHlokaal), M.K. (Marina) Roelofsen-Uilen (CDA), 

J.H.J.C.M. (Judith) van Roij (VVD), R.J. (Rob) Snitselaar (VVD), F.L. (Francine) van der Velde 

(BVHlokaal), G. (Gina) van Veldhuijsen (CDA), K. (Karel) de Wit (OPEN) en A. (Tom) 

Zoutewelle (ChristenUnie). 

 

Aanwezig waren verder de wethouders G. (Gerrit) Boonzaaijer, A. (Anouk) Haaxma, R. (Rob) 

Jorg en K.S. (Karin) Oyevaar 

 

Afwezig de raadsleden L.N. (Lennart) van der Burg (D66), S. (Selina) Veenvliet - van Krieken, 

 

Bij het begin van de vergadering heeft raadslid Jolande Kors laten weten in september terug te 

treden als raadslid. 

 

3. Bij het vaststellen van de agenda besloot de raad te agendere als hamerstuk 

- Jaarverslag en Jaarrekening 2023 GUH’ en 

- BghU: Jaarstukken 2023, Ontwerpbegroting 2025, kaderstelling en meerjarenperspectief 2026 – 

2028. 

 

4. De raad heeft een Rekenkamer benoemd bestaande uit de heer Gerben Jansen (tevens benoemd 

als voorzitter), de heer Frans Oosterhuis en mevrouw Alice (Lize) van der Tang – Kooijman. 

De heer Jansen en mevrouw Van der Tang hebben de eed afgelegd en de heer Oosterhuis de 

belofte. 

 

5. Bij het vragenuur zijn de vragen beantwoord van 

- de raadsleden Festen, Lolkema en Van Veenvliet over over beschermd wonen n.a.v. brief 1080, 

- raadslid Roelofsen over de verlengde schooldag op de Valkenheuvel in Driebergen. 

 

De raad heeft via de lijst van hamerstukken zonder discussie of stemming besloten over 

6. 2024-4626 Afwijzen van de aanvraag om een wijziging van het bestemmingsplan vast te stellen 

voor het perceel Leeuwenburgerlaan 2 Doorn 

7. 2024-2326 Omruiling status centrale speelplaats Maarn van de Maarnse Grindweg naar De Pol 

8. 2024-3751 ODRU zienswijze begroting 2024 en ontwerpbegroting 2025 

9. 2024-4521 Toestemming wijziging GR RAZU 

10. 2024-4712 RAZU jaarstukken 2023 en begroting 2025-2028 

11. 2024-4894 RID jaarstukken 2023 en begroting 2025 

12. 2024-4145 1e bestuursrapportage 2024 
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13. Het vaststellen van het afdoeningsvoorstel ingekomen stukken brief 1061 t/m 1090, inclusief

de opmerkingen die zijn gemaakt in het technisch beraad.

14. Vaststellen van de uitkomsten van de raadsvergadering van 13 juni 2024

15. Vaststellen van de uitkomsten van de beeld- en oordeelvormende bijeenkomsten 4, 10, 17,20,

24 & 27 juni 2024

16. Bespreking overzichten af te handelen moties

17. Bespreking overzichten af te handelen acties

19. 2024-4144 Jaarverslag en Jaarrekening 2023 GUH

20. BghU: Jaarstukken 2023, Ontwerpbegroting 2025, kaderstelling en meerjarenperspectief 2026 –

2028.

18. Bij het vaststellen van het raadsvoorstel 2024-4126 Kaderbrief 2025-2028 heeft de raad

Aangenomen een amendement Afschaffen hondenbelasting (ingediend door BVHLokaal, D66, 

PvdD, SGP – aangepast tijdens de vergadering) waardoor de hondenbelasting voor 2025 wordt 

gehalveerd, in 2026 vervalt en waarbij als dekking de hoge tarieven van de toeristenbelasting 

worden verhoogd (en de lage tarieven alleen voor inflatie gecorrigeerd). 

Het amendement is aangenomen met de stemmen voor van BVHlokaal, OPEN, D66, PvdD, SGP 

en CU (18) en de stemmen tegen van VVD en CDA (9). 

Aangenomen een amendement over de OZB (aangepast tijdens de vergadering en vervolgens 

ingediend door CDA, BVHlokaal, VVD en SGP) waardoor de OZB belastingopbrengst in 2025 

met een bedrag van 400.000 euro (na indexering) incidenteel wordt verminderd t.l.v. de 

Algemene Reserve. 

Verder wordt het college verzocht inzicht te geven over de wijze waarop de inflatiecorrectie moet 

worden toegepast. 

Het amendement is aangenomen met de stemmen voor van BVHlokaal, VVD, CDA en SGP (17) 

en de stemmen tegen van OPEN, D66, PvdD en CU (10). 

Aangenomen een amendement Mobiliteitsbudget (OPEN, BVHlokaal, D66, Cu, PvdD) in de 

begroting voor 2025, in lijn met de vastgestelde begroting van 2024, financiële ruimte wordt 

gecreëerd voor no-regret maatregelen in lijn met de mobiliteitsambities; toe te voegen met voor 

2025 een bedrag van € 900.000. 

Voor de uitvoeringsagenda op te nemen wordt voor de komende jaren een reële inschatting 

opgenomen (indicatief bedrag € 9.984.000, w.o. exploitatie € 1.024.000), die eventueel via een 

bestuursrapportage bijgesteld kan worden. 

Het amendement is aangenomen met de stemmen voor van BVHlokaal, VVD, OPEN, D66, CDA, 

PvdD en CU (25) en de stemmen tegen van SGP (2). 

Aangenomen een amendement Onderzoek Allemanswaard Amerongen (CDA, VVD, D66, 

BVHlokaal) waardoor er een haalbaarheidsonderzoek komt voor behoud van een volwaardige 

sporthal voor Amerongen. 

Het amendement is aangenomen met de stemmen voor van BVHlokaal, VVD, D66, CDA, PvdD 

en CU (21) en de stemmen tegen van OPEN en SGP (6). 

Het aldus gewijzigde raadsbesluit is unaniem aangenomen. 

Aangenomen is bij die agendapunt ook een motie Reconstructie Dorpsstraat Doorn (OPEN, D66, 

PvdD, VVD en CU) waardoor de raad, constaterende: 
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● Dat in de Kaderbrief 2025-2028 de reconstructie van de Dorpsstraat in Doorn wordt uitgesteld van 2024 

naar 2027. 

● Voor die tijd wel de slijtlaag gelegd moet worden om ‘de Dorpsstraat in de de benen te houden’. 

● De Dorpsstraat in Doorn aan beide zijden van de kruising 50km/u-zones heeft zónder vrijliggende 

fietspad; 

Overwegende dat: 

● In het kader van verkeersveiligheid en leefbaarheid fietsstroken langs 50km/u-wegen onwenselijk zijn; 

● De Dorpsstraat in Doorn aan beide zijden van de kruising al 30km/u-zones heeft; 

Verzoekt het college: 

● Te onderzoeken hoe, vooruitlopend op de reconstructie in 2027, uiterlijk in 2025 de bestaande 30km/u-

zones op de Dorpsstraat in Doorn uitgebreid kunnen worden, zodat de fietsstroken aan beide zijden van de 

kruising erbinnen komen te liggen. 

● In de begroting 2025 de benodigde middelen voor deze uitbreiding van 30km/u-zones op te nemen. 

 

De motie is unaniem aangenomen. 

 

Verworpen is een motie Vereenvoudig Toeristen- en Forensenbelasting (D66, PvdD, BVHlokaal) 

met uitgangspunten en randvoorwaarden voor een verandering van deze belastingen. 

Het amendement kreeg de stemmen voor van BVHlokaal, D66, PvdD en CU (12) en de stemmen 

tegen van VVD, OPEN, CDA en SGP (15). 

 

21. Bij het beslissen over 2024-3837 Vaststellen woningbouwprogrammering locaties Trompplein 

en Breeschotenlaan in Maarn heeft de raad 

Aangenomen een amendement ‘Nieuwe sociale huurwoningen in Maarn: woningcorporatie 

vooraan’ (OPEN en CU) waardoor de gemeente overlegt met de federatie van woningcorporaties 

waar de gemeente prestatie-afspraken mee heeft om op die wijze de bouw, de kwaliteit en het 

beheer van de nieuwe sociale huurwoningen te optimaliseren en te bevorderen dat de sociale 

huurwoningen in eigendom van een van deze woningcorporaties komen. 

Het amendement is aangenomen met de stemmen voor van BVHlokaal, OPEN, D66, CDA, PvdD 

en CU (20) en de stemmen tegen van VVD en SGP (7). 

 

Aangenomen een amendement Jongeren horen er ook bij in Maarn (D66 – aangepast tijdens de 

vergadering) waardoor jongeren worden toegevoegd aan de doelgroepen en er zelfstandige 

studio-woningen voor jongeren worden gerealiseerd. 

Het amendement is aangenomen met de stemmen voor van BVHlokaal, OPEN, D66, PvdD, SGP 

en CU (18) en de stemmen tegen van VVD en CDA (9). 

 

Verworpen is een amendement ‘Meer sociale huurwoningen in Maarn’ (OPEN) om de 

percentages voor de sociale woningbouw te verhogen. 

Het amendement is verworpen met de stemmen voor van OPEN en PvdD (6) en de stemmen 

tegen van BVHlokaal, VVD, D66, CDA, SGP en CU (21). 

 

Ingetrokken is een amendement ‘passend wonen en bouwlagen’ (BVHlokaal) om het 

bouwprogramma bij te stellen met het oog op het aantal bouwlagen. 

Bij de bespreking heeft het college toegezegd om in de aanstaande besluitvorming 

schetsscenario’s voor 3 en voor 4 bouwlagen te presenteren, als dat geen belemmeringen oplevert 

voor het tempo.  

 

Het aldus gewijzigde raadsbesluit is unaniem genomen. 
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23b. De raad heeft als motie vreemd aan de orde van de dag aangenomen een motie 

‘Gemeenteraad van Utrecht: bezuinig niet op Beschermd Wonen’ (OPEN, D66) waardoor de raad, 

constateert dat: 

- Begin 2023 de 16 Utrechtse gemeenten unaniem het Regioplan U16 Beschermd Wonen, kaders voor 

samenwerking 2023-2028 hebben vastgesteld.  

- Er toen eveneens samenwerkingsafspraken om de decentralisatie van Beschermd Wonen verder vorm te 

geven zijn vastgesteld. 

- In het regioplan staat dat er jaarlijks gezamenlijk een werkbegroting BW wordt opgesteld en dat de 16 

Utrechtse gemeenten financieel solidair zijn. 

- Resultaten van de samenwerking op allerlei fronten zichtbaar aan het worden zijn, met andere woorden, 

dat de plannen en afgesproken manier van samenwerken werkt.   

Overweegt dat:  

- Het doorvoeren van de voorgestelde bezuinigingen niet alleen de meest kwetsbare inwoners raken, maar 

ook de mensen om hen heen en de samenleving als geheel.  

- Het doorvoeren van de voorgestelde bezuinigingen een zorgvuldig en precair geheel van plannen en 

afspraken met veel verschillende partijen en organisaties eenzijdig op het spel zet.  

- De intentie van regionaal overleg is dat ieder zich een betrouwbare partner toont en zich houdt aan 

moeizaam gemaakte afspraken waar vele partners bij betrokken zijn. 

 

Vraagt het college aan de gemeenteraad van Utrecht de oproep over te brengen om, in lijn met de eerder 

verstuurde 'brief 2' van de leden van het Regionaal Bestuurlijk Overleg, MOBW U16: 

- hun college van B&W te houden aan eerder gemaakte afspraken binnen het Regionaal Bestuurlijk 

Overleg, MOBW U16. 

- om de in hun Voorjaarsnota 2024 voorgestelde bezuinigingen 8.7, 8.9 en 8.10 te schrappen. 

 

De motie is unaniem aangenomen. 

 

Na dit agendapunt wordt de raadsvergadering geschorst tot  

Donderdag 11 juli 2024 

Voorzitter van de vergadering: G.F. (Frits) Naafs  

Griffier W. (Walter) Hooghiemstra 

Aanvang van de vergadering 19.30 uur  

 

Aanwezig waren de raadsleden J.J.M. (Jacco) Bartelds (VVD), P. (Paul) Blom (Partij voor de 

Dieren), E. (Evert) de Boer (VVD), M.F. (Marijn) Bouwmeester (OPEN), A.F. (Bram) Brinkman 

(BVHlokaal), J.P. (Koos) de Bruijn (OPEN), E.L. (Erik) van Buiten (D66), L.N. (Lennart) van der 

Burg (D66), W.G.F. (Wim) Cassée (D66), N.A.M. (Nico) Daamen (BVHlokaal), C.M.A.W. 

(Clemens) Festen (OPEN), G. (Gijsbert) Doornenbal (SGP), G. (Gera) Hensbergen (BVHlokaal), 

J.W.G. (Han) Guillaume (VVD), T.F. (Frits) Jansen (SGP), W.J.V. (Werner) van Katwijk (CDA), 

J.W. (Jolande) Kors (Partij voor de Dieren), R.M. (Ridge) de Lange (BVHlokaal), C.J. (Kees) 

Notenboom (BVHlokaal), M.K. (Marina) Roelofsen-Uilen (CDA), J.H.J.C.M. (Judith) van Roij 

(VVD), R.J. (Rob) Snitselaar (VVD), S. (Selina) Veenvliet - van Krieken, F.L. (Francine) van der 

Velde (BVHlokaal), G. (Gina) van Veldhuijsen (CDA), K. (Karel) de Wit (OPEN) en A. (Tom) 

Zoutewelle (ChristenUnie). 

 

Aanwezig waren verder de wethouders G. (Gerrit) Boonzaaijer, A. (Anouk) Haaxma, R. (Rob) 

Jorg en K.S. (Karin) Oyevaar 

 

Afwezig de raadsleden P.P. (Peter) Kranenburg (CDA) en N. (Nicole) Lolkema (D66), 
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22 Bij de besluitvorming over het raadsvoorstel 2024-3876 Beleidskader zonnevelden heeft de 

raad: 

Aangenomen  een amendement ‘afwegingskader en windenergie’ (BVHlokaal en CDA) waardoor 

het afwegingskader niet wordt ingetrokken voor de windenergie. 

Het amendement is aangenomen met de stemmen voor van BVHlokaal, VVD, D66, CDA, PvdD 

en SGP (21) en de stemmen tegen van OPEN en CU (6). 

 

Aangenomen  een amendement ‘beleidskader zonnevelden’ (VVD, BVHlokaal, D66 en OPEN) 

waarmee de gebiedsgerichte aanpak uiterlijk 2025 wordt geëvalueerd om eventueel een 

verbeterde maatschappelijke uitvraag te starten. 

Het amendement is aangenomen met de stemmen voor van BVHlokaal, VVD, OPEN, D66, CDA, 

SGP en CU (25) en de stemmen tegen van PvdD (2). 

 

Verworpen is een amendement (CDA) om de visuele inpassing zwaarwegend onderdeel van de 

voorwaarden te maken. 

Het amendement is verworpen met de stemmen voor van BVHlokaal, CDA, PvdD en SGP (13) en 

de stemmen tegen van VVD, OPEN, D66 en CU (14). 

 

Ingetrokken is een amendement ‘Amoveren Zonneveld en installaties’ (CDA) naar aanleiding 

van de beantwoording door het college en het memo van het college die maandag is verspreid. 

 

Het aldus gewijzigde raadsbesluit is aangenomen met de stemmen voor van BVHlokaal, VVD, 

OPEN, D66, CDA, SGP en CU (25) en de stemmen tegen van PvdD (2). 

 

23a. Als moties vreemd aan de orde van de dag heeft de raad aangenomen de motie ‘Onderzoek 

volwaardige sporthal Burgwal, Amerongen’ (VVD, D66, CDA, BVHlokaal) waardoor de raad, 

constaterende dat: 

• De woningbouwvereniging Rhenam heeft aangekondigd sporthal De Ploeg bij de Allemanswaard af te 

willen afbreken en deze te willen vervangen voor een kleinere gymzaal om het sportonderwijs voor de 

basisscholen te kunnen faciliteren en op de vrijgekomen grond woningen gebouwd zullen worden. 

• Er daarnaast wordt voorgesteld om in het winterseizoen een blaashal op de Burgwal te plaatsen voor 

zaalhockey en korfbal.  

• Hockeyclub De Haaskamp een aanvraag heeft gedaan voor vervanging en verplaatsing van een van de 

hockeyvelden waarbij het huidige veld 2 een andere bestemming zou kunnen krijgen. 

• Rhenam eerder onderzoek heeft laten uitvoeren naar de bouw van een volwaardige sporthal maar dit al 

vrij snel als onhaalbaar werd bestempeld zonder dat de raad daarbij betrokken was. 

Overwegende dat: 

• Bij bouw van een sporthal op de Burgwal er meer ruimte beschikbaar komt voor woningen bij de 

Allemanswaard. 

• De Wilhelmina en Regenboog school het zien als een te verkennen optie wanneer daarmee een bijdrage 

kan worden geleverd aan sportmogelijkheden voor de jeugd en capaciteitsproblemen worden voorkomen als 

gevolg van maar 1 gymzaal. 

• De sportverenigingen (hockey, voetbal, korfbal, schietvereniging en SVA) hebben ook aangegeven positief 

te zijn en graag mee te willen werken aan zo’n onderzoek. 

• Het plaatsen van zoveel mogelijk faciliteiten en sporten op een plek bij kan dragen aan een  ontmoetings- 

en sociale functie voor inwoners. 

• Een blaashal niet echt past in een natuurlijke omgeving en bovendien erg duur is in de exploitatie en qua 

energiegebruik ook niet echt duurzaam. 
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• Nu het moment lijkt te zijn om met visie naar de toekomst van de sport in Amerongen te kijken, zeker nu 

er nog geen onomkeerbare besluiten zijn genomen. 

Roept het college op: 

1. Om een onafhankelijk haalbaarheidsonderzoek te doen naar de mogelijkheid voor behoud van een 

volwaardige sporthal voor Amerongen, verplaatsing door nieuwbouw op bijvoorbeeld de Burgwal of 

renovatie van de huidige sporthal. Daarbij zijn de volgende zaken van belang:  

a. Schatting van de kosten voor bouw/renovatie en exploitatie van de sporthal 

b. Het standpunt van de provincie 

c. De bereidheid van Rhenam tot afkoop van haar verplichtingen 

2. Bij dit onderzoek ook de basisscholen, HSI, de andere Amerongse (sport)verenigingen en 

belanghebbenden zoals bijvoorbeeld De Proloog te betrekken en hiertoe onder andere een informatie-avond 

te organiseren. 

3. Nog geen besluit te nemen met betrekking tot het huidige voorstel van Rhenam maar de uitkomsten van 

dit onderzoek af te wachten. 

4. Aan de raad de uitkomsten van het onderzoek voor te leggen en de raad te betrekken in de verdere 

besluitvorming. 

 

Bij de bespreking geeft het college aan de uitvoering van de motie te doen in het verlengde van 

de middelen die bij de kaderbrief voor dit doel zijn gereserveerd. Als in 2024 al gestart wordt, 

wordt dit opgenomen in de bestuursrapportage. 

Het college zegt toe bij de organisatie van de informatie-avond zo breed mogelijk uit te nodigen, 

dus ook potentiële huurders van woningen. 

 

24. en 25. Bij de mededelingen en rondvraag wordt aangegeven: 

- dat er na het reces een discussie wordt geagendeerd door OPEN over de problemen bij de 

aanbesteding leerlingenvervoer, 

- dat er 28 september in het azc Leersum aandacht zal worden besteed aan 35 jaar opvang in de 

gemeente. 

 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 19 september 2024 

 

De raad voornoemd, 

de griffier,   de voorzitter, 

 

 

 

 

 

W. Hooghiemstra  G.F. Naafs 


